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Källviks samfällighetsförening 
 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 1 för Källviks samfällighetsförening söndagen den 
13 april 2025. 
 
 
 
Närvarande: 
Tommy Larsson (TL) 
Pär Holgersson (PH) 
Lotta Johansson (LJ) 
Magnus Lindblad (ML) 
Martin Westholm (MW) 
Anders Erlandsson (AE) 
Marie-Louise Nordenborg (MN) 
 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av dagordningen 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående mötesprotokoll gicks ej igenom. 
 
§ 4 Ekonomi 
 
Årsredovisning för 2024 har skickats till styrelsen och styrelsen beslutar att godkänna 
den enligt förslag. Erforderliga underlag kommer att signeras digitalt under vecka 16. 
 
LJ gick igenom resultat för perioden Jan-mar 2025 som följer budget bra. 
 
§ 5 Rapport från Info-gruppen 
 
Motion har inkommit om klippning av vägrenarna på våren. Styrelsen kommer att 
utreda frågan till nästa stämma. 
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Styrelsen har tidigare haft ett möte med Månberget AB, en av markägarna, där 
styrelsen lagt fram ett förslag på samverkansavtal, där vi fortfarande inväntar svar. 
 
Styrelsen har tidigare även haft kontakt med Västerviks Miljö & Energi gällande den 
nya lagstiftningen för avfall och förpackning. Tillsammans ska en hanterbar lösning 
tas fram för samfälligheten, men det är framflyttat och kommer tidigast att ske till 
hösten 2025. 
 
§ 6 Rapport från GVB-gruppen 
 
Skrapning, grusning och saltning av vägarna är beställt. 
 
De gamla bommarna som är utbytta och ligger kvar vid hotellbryggan, kommer att tas 
bort så snart som möjligt. 
 
§ 7 Åtgärdslistan 
 

Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 
§ 8 Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
Samtliga handlingar inför stämman signeras i år digitalt. 
 
§ 9 Mötet avslutas 
 
TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 

Mobile User


